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  RG.0002.20.2013 
 

Protokół  Nr XXII/2013 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 25 marca 2013 roku 
odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 910, a zakończyła               
o godz. 1450. 
 
Ad.I. Godz. 910 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 15 ( radni Bolesław Puka i Jan Ziemniak   
brali udział w obradach od godz. 925). 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 913 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji, 
do którego Wójt Gminy Jan Pyrkosz wniósł propozycję zmiany, polegającą na 
wprowadzeniu dodatkowego projektu uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia 
uchwały Nr XX/159/2012 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 28 grudnia 2012 
roku w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy. 
Wójt zaproponował, aby projekt uchwały został rozpatrzony jako nowy punkt 19 w 
pkt. VI. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę. 
W głosowaniu propozycja  została przyjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie porządku obrad. 
Porządek obrad po zmianie został przyjęty w głosowaniu – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 
V. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji 

Zdrowia Psychicznego w Gminie Radomyśl nad Sanem za 2012r. 
VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

  1) zmiany uchwały Nr XIX/152/12 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z 
dnia 29 listopada 2012r. w sprawie likwidacji Gminnego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem, 
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                  2) zgłoszenia sołectwa do Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 
2011-2016, 

                  3) włączenia Gminnego Przedszkola Publicznego w Radomyślu nad 
Sanem do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem,  

  4) ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 
prowadzonych przez Gminę Radomyśl nad Sanem, 

  5)  zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Fascynująca nauka w 
Radomyślu nad Sanem” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – 
Priorytet IX, Działanie 9.1, 

  6) przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem do realizacji w 2013 roku 
projektu pn. Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad Sanem” w 
ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

  7) likwidacji Zakładu Gospodarki Komunalnej w Radomyślu nad Sanem, 
  8) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla 
operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków, 

  9) ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Radomyśl nad Sanem,  

                  10) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, wysokości tej opłaty oraz stawki za pojemnik o 
określonej pojemności, 

                  11) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

                  12) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

                   13)  uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Radomyśl nad Sanem, 

                   14) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki, 

                   15) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad 
Sanem, 

                   16) zmian w uchwale budżetowej na rok 2013, 
                   17) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2013 

rok, 
                   18) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2013 rok, 
                   19) uchylenia uchwały Nr XX/159/2012 Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie zbycia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy. 

     VII.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 
VIII. Zakończenie XXII sesji Rady Gminy. 
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Ad. III. Godz. 919                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 29.01.2013r. znajdował się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym, którzy wyrazili na to wolę.  Protokół jest również dostępny na stronie 
internetowej www.radomysl.pl w biuletynie informacji publicznej. W związku z tym 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu – 13 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV. Godz. 920 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesji  Rady Gminy odbytej w dniu 29.01.2013r. oraz wniosku zgłoszonego na 
posiedzeniu  Stałej Komisji Rady Gminy. 
Wnioski zgłoszone przez radnego Jerzego Gorczycę: 
1. „Zwracam się z prośbą o zamontowanie dodatkowej lampy oświetleniowej w 
miejscowości Musików przy posesji nr 34 na słupie energetycznym  nr 7. Wniosek 
ten motywuje tym, że w tym miejscu jest zbyt duża odległość między jedną a drugą 
lampą oświetleniową.” 
Odpowiedź: 

      Istnieje możliwość wykonania lampy bez dobudowy linii oświetleniowej. Lampa 
zostanie przeniesiona z lamp przeznaczonych do wyłączenia, ujętych w protokole 
z objazdowej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa z dn. 07.11.2012 r. 
 
2. „Zwracam się z prośbą o przyspieszenie załatwienia sprawy wycinki drzew (olszy) 
w miejscowości Musików, ponieważ te drzewa ze względu na wiek i przy dużym 
wietrze same się przewracają.” 
Odpowiedź: 
W dniu 21.02. br. gmina wystąpiła do firmy „Lasotaks” z siedzibą w Rudniku nad 
Sanem o opracowanie uproszczonego planu urządzenia lasu. Dokument  ten wpłynął 
do Urzędu Gminy w dniu 09.03. br.  Pismem z dnia 20.03.br. Urząd Gminy wystąpił 
do Starosty Stalowowolskiego o zatwierdzenie powyższego planu w drodze 
zarządzenia.  Po wydaniu dokumentu będzie można przystąpić do wycinki drzew.  
 
Wniosek zgłoszony przez radną Małgorzatę Krawiec: 
3. „ Zebranie sołeckie w Kępie Rzeczyckiej pozytywnie zaopiniowało sprzedaż 
działek na „pastwisku” w Kępie Rzeczyckiej. Składam wniosek o wszczęcie 
postępowania przez Urząd Gminy w sprawie sprzedaży działek dla indywidualnych 
nabywców”. 
Odpowiedź: 
Została skompletowana dokumentacja w celu wydania decyzji o warunkach 
zabudowy, będąca podstawą do fizycznego podziału przedmiotowego gruntu w 
Kępie Rzeczyckiej. Po uzyskaniu decyzji w sprawie zatwierdzenia podziału zostanie 
zlecona wycena tych działek i sprzedaż nieruchomości. 
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Wniosek zgłoszony przez radnego Mariusza Skwarę: 
4. „Proszę o zamontowanie bocznej szyby na przystanku autobusowym w Dąbrówce 
Pniowskiej obok posesji P. Brzowoskiego”. 
Odpowiedź: 

      Szyba zostanie zakupiona ze środków funduszu sołeckiego. 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
5. „ Budowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach do granicy województwa – 
900m”. 
6. „ Budowa chodnika w Chwałowicach – 3km.” 
7. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło stadionu  w Chwałowicach – 900m.” 
8. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w Chwałowicach do P. Szeligi w 
Popowicach – 1000m i koło Pana Zbydniowskiego – 500m.” 
9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w Chwałowicach do wału – 
600m.” 
10. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej  na  Grudzy – 300m.” 
11. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach: na Grudzy - 650m,  koło stadionu, w 
Nowej Wsi,  w Podedworze, na Wygodzie na nowym osiedlu.” 
12. „Oczyścić kanał A w Chwałowicach w stronę Janiszowa.” 
13.  „Dokonać konserwacji rowu od kanału A do jeziora i od jeziora w stronę wału.” 
 
Odpowiedź na powyższe wnioski została udzielona na poprzednich sesjach Rady 
Gminy. 
 
14. „Odbudowa drogi przez wieś w Chwałowicach – 1500m i od Nowej Wsi do 
Witkowic – 1600m.” 
Odpowiedź: 

          1. Droga wojewódzka jest w dobrym stanie technicznym 
     2. Droga gminna jest w dobrym stanie technicznym. Brak środków w budżecie 

gminy na wykonanie odnowy nawierzchni. Remont cząstkowy z przebudową 
przepustów został  wykonany w 2010 roku. 

 
15. „Budowa drogi do cmentarza w Chwałowicach – 300m.” 
Odpowiedź: 
Plan budżetu na 2013 r. zakłada przebudowę tej drogi. 
 
16. „Oczyszczenie z krzaków drogi do Popowic i do Grudzy.” 
Odpowiedź: 
Oczyszczenie drogi z krzaków jest możliwe do wykonania w ramach środków 
funduszu sołeckiego przeznaczonych na modernizację i remonty dróg. 
 
Wniosek zgłoszony  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Rolnictwa w dniu 25.01.13r. 
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Radny Stanisław Kosiński wystąpił z wnioskiem o rezygnację z planowanej, dalszej 
budowy sieci kanalizacyjnej na terenie gminy ze względu na zbyt duże koszty i 
realizację przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Odpowiedź: 
Informacja na temat stopnia przygotowania i projektowania sieci kanalizacyjnej w 
miejscowościach: Żabno, Nowiny, Wola Rzeczycka. 

 
Kanalizacja w miejscowości Żabno. 
Projektowanie zostało zakończone.  
Uzyskana decyzja pozwolenie na budowę Nr 62/2010 z dnia 28.09.2010 r. wydana 
przez Starostę Stalowowolskiego .  
Pozwolenie na budowę traci ważność w dniu 09.11.2013 r. (3 lata od 
uprawomocnienia decyzji pozwolenia na budowę czyli 09.11.2010 r.) 
 
Kanalizacja w miejscowości Nowiny. 
Projektowanie zostało zakończone.  
Uzyskana decyzja pozwolenie na budowę Nr 65/2011 z dnia 28.11.2011 r. wydana 
przez Starostę Stalowowolskiego .  
Pozwolenie na budowę traci ważność  w dniu 17.02.2015 r. (3 lata od 
uprawomocnienia decyzji pozwolenia na budowę czyli 17.02.2012 r.) 
 
Kanalizacja w miejscowości Wola Rzeczycka. 
Projektowanie zostało zakończone w dniu 30.01.2013 r. (protokół zdawczo-
odbiorczy wykonanej dokumentacji projektowej). 
Projekt przygotowany do wystąpienia z wnioskiem do Starosty Stalowowolskiego o 
decyzję pozwolenie na budowę. 
Rzeczywista realizacja sieci kanalizacyjnej będzie uzależniona od możliwości 
pozyskania środków pozabudżetowych, ze względu na duży koszt inwestycji. W 
miarę możliwości finansowych gminy będą opracowywane projekty techniczne na 
budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Przydomówki będą realizowane w 
miejscowościach o rozproszone zabudowie, położonych z dala od głównej sieci.  
 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że od 1998r. występuje z 
wnioskami dotyczącymi bezpieczeństwa publicznego. Wyraził zdanie, że mimo 
wielokrotnego zgłaszania spraw koniecznych do wykonania nic  w tym zakresie się 
nie realizuje. Zwrócił m.in. uwagę na pilną potrzebę budowy chodników w 
Chwałowicach, która zbyt długo się przeciąga.  Radny zwrócił także uwagę na 
konieczność modernizacji wałów, dróg dojazdowych do wałów, drogi Chwałowice - 
Łążek. Realizacja tych zadań jest odkładana, nie czyni się starań o pozyskanie 
środków na poprawę infrastruktury przeciwpowodziowej na terenie gminy. Zadania 
te powinny być wykonane ze względu na zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. 
Radny wyraził oburzenie z faktu braku realizacji inwestycji. 
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Ad.V. Godz. 935 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony i Promocji Zdrowia 
Psychicznego w Gminie Radomyśl nad Sanem za 2012r. przedstawiła Kierownik 
Środowiskowego Domu Samopomocy Marta Król – Handzlik 
Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono pytań i uwag. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Po zrealizowaniu niniejszego punktu porządku obrad radny Jan Ziemniak zgłosił 
wniosek o zarządzenie przerwy. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek pod głosowanie. 
W głosowaniu wniosek przyjęto – 11 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy 
„wstrzymujące”. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.VI/1. Godz. 958  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/152/12 Rady 
Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie likwidacji 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz.  
Zabierając głos radny Jan Ziemniak zapytał w jakim terminie zostały złożone przez 
wybranych oferentów wnioski o cesję kontraktu GSPZOZ do NFZ. 
P. dr. Ryszard Szoja odpowiedział, że  wniosek został złożony przez niego w 
styczniu br. Natomiast P. Pakuła – przedstawiciel spółki „Radomed” powiedział, że 
wniosek w NFZ został złożony w grudniu ubiegłego roku. Nadmienił, że spółka 
złożyła dokumenty na przejecie kontraktu wszystkich trzech ośrodków zdrowia na 
terenie gminy. 
Radna Marzena Garbacz zapytała dlaczego „Radomed” składał dokumenty na 
przejęcie wszystkich ośrodków zdrowia skoro wcześniej było ustalone, że P. Szoja 
przejmie ośrodki zdrowia w Rzeczycy Długiej i Antoniowie, a spółka ośrodek w 
Radomyślu.  
P. Pakuła odpowiedział, że „Radomed” otrzymał umowę przyrzeczoną na trzy 
ośrodki zdrowia od Wójta Gminy, aby wywiązać się z umowy rozpoczęcia 
działalności od 1 kwietnia 2013r. i wobec braku możliwości przejęcia cesji na dwa 
podmioty „Radomed” wystąpił o kontrakt na wszystkie trzy obiekty.  
Radny Jan Ziemniak wyraził zdanie, że p. Szoja powinien zostać poinformowany o 
wniosku spółki „Radomed” o przejęcie trzech ośrodków zdrowia oraz o tym, że jego 
aplikacja o kontrakt nie będzie brana pod uwagę. Radny zapytał czy gmina otrzymała 
informację w  tym zakresie. 
Wójt Gminy powiedział, że gmina nie jest stroną w tej sprawie i o braku możliwości 
przejęcia cesji kontraktu na dwa podmioty dowiedział się przypadkowo, podczas 
wizyty w NFZ.  
Radny Jan Ziemniak zapytał dlaczego w listopadzie Rada podejmując uchwałę o 
likwidacji GSPZOZ i ustalając okres procesu likwidacji  i termin zapoczątkowania 
funkcjonowania służby zdrowia w niepublicznej formie, nie była poinformowana o 
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braku możliwości przejęcia cesji kontraktu przez dwa podmioty. Dlaczego wówczas 
nie było tej wiedzy? Należało pozyskać informacje w NFZ jakie działania gmina 
powinna podjąć a dopiero później wybrać oferty na przejęcie ośrodków zdrowia i 
podjąć odpowiednią uchwałę. Konieczna była wiedza, że zespół powinien wybrać 
jeden podmiot, który przejąłby cesję kontraktu GSPZOZ. Wówczas termin likwidacji 
byłby zachowany.  
Przewodniczący Rady Gminy wyraził zdanie, że wybór jednej oferty byłby błędem, 
które popełniły ościenne gminy, skutkujące likwidacją niektórych ośrodków.  
Radca Prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies powiedziała, że zespół wybrał dwie oferty, 
spośród trzech złożonych. Żadna z nich z osobna nie zapewniała  opieki zdrowotnej 
we wszystkich ośrodkach zdrowia. P. Szoja usilnie namawiany do przejęcia trzech 
ośrodków nie wyrażał na to zgody.  
Radny Jacek Pamuła powiedział, że w związku z tym, iż nie było wiedzy jak 
postanowi NFZ, P. Szoja powinien wystąpić o kontrakt na ośrodki zdrowia w 
Rzeczycy Długiej i Antoniowie, zebrać deklaracje pacjentów i z dniem 1 sierpnia br. 
rozpocząć działalność.  
Radna Małgorzata Krawiec zapytała czy w związku z tym, że spółka „Radomed” ma 
zapewnienie na dzierżawę wszystkich trzech ośrodków zdrowia i możliwość 
ubiegania się cesję kontraktu, to czy p. Szoja występując o kontrakt indywidualny 
również będzie miał zapewnienie od gminy prowadzenia działalności.  
Wójt Gminy powiedział, że przepisy wprost nie mówią, że cesja ma być przekazana 
na jeden podmiot. Decyzja NFZ, po długim rozpatrywaniu tych przepisów, została 
podjęta dopiero w marcu i można powiedzieć, że była to indywidualna interpretacja 
zapisów ustawy przez dyrektora oddziału NFZ. Obecnie żaden z oferentów nie ma 
uprawnień do nieruchomości, umowy przyrzeczone zostały wypowiedziane.  
Radna Małgorzata Krawiec oznajmiła, że obecnie żaden pomiot nie ma uprawnień do 
budynków, a zatem p. Szoja  np. może wyodrębnić  się składając wniosek o kontrakt 
indywidualny po zebraniu deklaracji pacjentów do 10 kwietnia i rozpocząć 
działalność od 1 maja br.   Konieczne jest, aby p. Szoja miał  zapewnienie  prawa do 
lokali, gwarancję dzierżawy ośrodków w Rzeczycy Długiej i Antoniowie. W tej 
sprawie powinien wystąpić do Wójta.  
Wójt powiedział, że tak można to rozwiązać. Trzeba jednak sprawę rozpatrywać 
ogólnie, mając też na uwadze ośrodek zdrowia w Radomyślu, gdzie drugi podmiot 
może otrzymać cesję kontraktu na prowadzenie tego ośrodka. Wójt wyraził zdanie, że 
na terenie gminy niepubliczną opiekę zdrowotną  powinny prowadzić dwa pomioty, 
ze względu na to, iż jeden podmiot prowadzący mógłby podjąć decyzję o likwidacji 
któregoś z ośrodków zdrowia ze względów ekonomicznych. Prowadzenie opieki 
przez dwa podmioty jest najlepszym rozwiązaniem.  
Radna Marzena Garbacz oznajmiła, że  Rada Gminy ustaliła termin rozpoczęcia 
funkcjonowania niepublicznej służby zdrowia od 1 kwietnia br. Nie było możliwości 
dotrzymania tego terminu, a P. Szoja, który zarejestrował swoją działalność i miał 
rozpocząć pracę od tej daty, musi już teraz ponosić wydatki związane m.in. z 
ubezpieczeniem czy innymi obciążeniami. 
P. Pakuła powiedział, że spółka „Radomed”, która miała przejąć ośrodek zdrowia w 
Radomyślu w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej i specjalistki, ma większe 
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problemy związane z nierozpoczęciem działalności od 1 kwietnia. W celu podjęcia 
zatrudnienia w ośrodku zdrowia w Radomyślu zwolniło się z innej pracy dwóch 
lekarzy, którzy obecnie nie mają zatrudnienia. Ponadto spółka zainwestowała w 
aparaturę i nowy sprzęt medyczny, sporo kosztujący, musi również opłacać ZUS i 
inne składki. 
Radny Stanisław Kosiński wyraził obawę, że wobec tej sytuacji może dojść do 
sytuacji, iż nie będzie zapewniona opieka zdrowotna na terenie gminy. Informacje o 
działaniach jakie gmina powinna podjąć powinny być pozyskane przed podjęciem 
uchwały o likwidacji GSPZOZ.   
Wójt powiedział, że było wyjście z tej trudnej sytuacji i można było dotrzymać 
terminu przekształcenia. Spółka „Radomed” mogła przejąć cesję na ośrodek zdrowia 
w Radomyślu, a p. Szoja pracowałby przez miesiąc jako podwykonawca do czasu 
wyodrębnienia się w ośrodkach w Antoniowie i Rzeczycy Długiej. Takie ustalenia 
podjęto w dniu 7 marca na spotkaniu z oferentami, które jednak nie doszły do skutku. 
Dlatego obecnie należy przedłużyć czas likwidacji, aby podjąć pewne działania.  
Radny Jacek Pamuła wyraził zdanie, że w celu zapewnienia opieki zdrowotnej należy 
zobowiązać Wójta Gminy do udzielenia gwarancji dzierżawy dla p. Szoji, który do 
10 kwietnia może wystąpić o kontrakt i rozpocząć działalność od 1 maja br. Cesję 
kontraktu GSPZOZ mogłaby przejąć spółka „Radomed”. Proces likwidacji 
należałoby przedłużyć do końca maja. 
Radny Bolesław Puka zwrócił uwagę, że został powołany zespół ds. oceny i wyboru 
ofert, w skład którego nie weszli jednak wszyscy radni. Radni spoza zespołu nie są 
wtajemniczeni w szczegóły całej sprawy. To Rada powinna decydować o całości. 
Radny nadmienił również, że doszły do niego informacje o propozycji pracowników 
ośrodka zdrowia w Radomyślu dotyczącej utrzymania funkcjonowania służby w 
formie publicznej, tak jak to było dotychczas.  
Wójt powiedział, że do pracy w zespole została zaproszona część radnych, trudno 
aby uczestniczyła  w nim cała Rada. W zespole są również przedstawiciele rad 
społecznych, przedstawiciel wojewody. P. Szoji można udzielić zapewnienia 
dzierżawy budynków ośrodków zdrowia, ale pojawia się pytanie czy drugi oferent 
będzie dalej zainteresowany przejęciem cesji na ośrodek zdrowia w Radomyślu. 
Konieczne jest w tej sprawie dojście do porozumienia. Wójt jeszcze raz przypomniał, 
że jednym z wariantów wyjścia z tej sytuacji jest wyodrębnienie się p. Szoji tj. 
wystąpienie do NFZ o samodzielny kontrakt, a za miesiąc spółka „Radomed” cesją 
przejęłaby kontrakt GSPZOZ.  
Radna Małgorzata Krawiec powiedziała, że jeśli jest zapewnienie Wójta Gminy o 
wydzierżawieniu budynków ośrodków zdrowia w Rzeczycy Długiej i Antoniowie, 
które musiałoby nastąpić na początku kwietnia, to p. Szoja może złożyć wniosek o 
kontrakt do 10 kwietnia. Radna zapytała p. Szoję czy w tym terminie  jest w stanie 
złożyć dokumenty w NFZ. 
P. Szoja odpowiedział, że  w tym terminie jest w stanie złożyć dokumenty o kontrakt. 
Wójt zapytał przedstawiciela spółki „Radomed” p. Pakułę czy jest zainteresowany 
przejęciem cesji kontraktu na ośrodek zdrowia w Radomyślu po upływie miesiąca. 
 



 9

P. Pakuła powiedział, że w tej chwili nie może odpowiedzieć jakie będzie stanowisko 
w tej sprawie właścicieli spółki, która ma zobowiązania i z których musi się 
wywiązać. P. Pakuła osobiście jednak odniósł się negatywnie do tego rozwiązania, ze 
względu m.in. ekonomicznych, ponieważ do ośrodka zdrowia w Radomyślu zapisana 
jest mała liczba pacjentów. P. Pakuła nadmienił, że spółka po pierwszym 
porozumieniu złożyła wniosek o kontrakt na  wszystkie trzy ośrodki zdrowia.   
Radny Jan Ziemniak powiedział, że niezrozumiałym jest złożenie wniosku przez 
spółkę „Radomed” na całość skoro zostały wybrane dwie oferty.  
Radna Marzena Garbacz zapytała na jakiej podstawie spółka ubiega się o przejęcie 
całości. 
P. Pakuła odpowiedział, że na podstawie umowy przyrzeczonej wydanej przez wójta.  
Radna Marzena Garbacz w związku z tym skierowała pytanie do Wójta na jakiej 
podstawie podpisał tę umowę ze spółką. 
Wójt Gminy odpowiedział, że nastąpiło to na podstawie porozumienia, które miało 
miejsce w dniu 7 marca, a które później zostało wycofane. Umowa została 
wypowiedziana w trybie natychmiastowym, o czym został poinformowany NFZ.  
P. Pakuła powiedział, że można wyrazić zgodę na to, aby cesja kontraktu w całości 
przeszła na P. Szoję. Rzecz w tym, aby zakończyć to w terminie i aby spólka  do 31 
marca mogła się wywiązać z zobowiązań, również wobec gminy. 
Z-ca Wójta Małgorzata Nowak przedstawiła przebieg sprawy związanej z likwidacją 
GSPZOZ. Poinformowała, że uchwała w sprawie likwidacji zakładu podjęta w 
listopadzie ubiegłego roku ustaliła termin zakończenia likwidacji na dzień 31 marca 
br. Oferenci wystąpili do NFZ o cesje kontraktu GSPZOZ. Kontrakty, o które można 
występować do 10 dnia każdego miesiąca,  można zawrzeć tylko na podstawową 
opiekę zdrowotną. Natomiast ośrodek w Radomyślu oprócz podstawowej opieki 
zdrowotnej ma również specjalistyczną i tej nie było możliwe przejęcia kontraktem, 
ponieważ konkursy na kontrakty na specjalistkę ogłaszane są tylko raz w roku. Z 
przepisów nie wynikało jednoznacznie, że ma to być jeden podmiot ubiegający się o 
cesję kontraktu. Została jednak podjęta decyzja odmowna przekazania cesji na dwóch 
oferentów. Taką decyzje podjął dyrektor NFZ. Gmina nie została o tym oficjalnie 
powiadomiona, ponieważ nie jest stroną w sprawie. Gmina dowiedziała się o tym 
przypadkowo dopiero na początku marca. Po uzyskaniu tej informacji zostały podjęte 
działania, aby  rozwiązać tę sytuację. Były spotkania z oferentami, z których 
spisywane były notatki, w celu dojścia do porozumienia zmierzającego do przejęcia 
cesji przez jeden podmiot. Później drugi by się wydzielił, zgodnie z informacją NFZ. 
Początkowo miał to być okres 1-2 miesięcy, ale później spółka „Radomed” wycofała 
się z tego, występując o cesję do końca roku. Na to nie było zgody, dlatego też 
umowa przyrzeczona na dzierżawę która została zawarta w dniu 8 marca, została 
rozwiązana w  trybie natychmiastowym. W tej chwili spółka „Radomed” nie ma 
żadnych podstaw prawnych do ubiegania się o cokolwiek. Pierwotnie spółka złożyła 
wniosek o cesję na ośrodek w Radomyślu, późnej na wszystkie trzy ośrodki. Obecnie 
spółka cesji nie otrzyma, ponieważ nie ma prawa do lokalu. Stąd  też należy 
przedłużyć proces likwidacji, który może trwać maksymalnie do 12 miesięcy tj. od 
daty rozpoczęcia czyli do 15 grudnia 2013r. Propozycja wójta mówi o terminie 31 
lipca br.  
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił apel pracowników ośrodka zdrowia w 
Radomyślu, którzy zwrócili się o unieważnienie konkursu ofert na przejecie z dniem 
1 kwietnia realizacji świadczeń zdrowotnych. W piśmie wnioskowano, aby żaden z 
dotychczasowych wybranych oferentów nie miał możliwości uczestniczenia w 
nowym konkursie ofert. Zdaniem pracowników nie zostały spełnione warunki 
konkursu dotyczące m.in. faktu, że żaden z oferentów do dnia 31.03. br. nie podpisał 
umowy dzierżawy, ponadto nie otrzymał zgody NFZ na cesję umów GSPZOZ. Wg 
kadry GSPZOZ konkurs został nie prawidłowo  przygotowany i przeprowadzony, 
gdyż umowy z NFZ nie mogły być przeniesione cesją  na dwa różne podmioty, w 
związku z czym jeden z oferentów namawiany był do wycofania swojej oferty na 
rzecz drugiego. Konkurs ofert powinien od razu zawierać warunek chęci objęcia 
wszystkich ośrodków zdrowia.  
Radna Marzena Garbacz powiedziała, że z projektu uchwały wynika, iż proces 
likwidacji zostanie przesunięty do 31 lipca br. Cesję może otrzymać jeden z 
oferentów, a drugi który chce świadczyć usługi podstawowej opieki medycznej może 
ubiegać się o kontrakt. Jest propozycja, aby o kontrakt wystąpił  P. Szoja, który 
wyraził na to zgodę. Na taki obrót sprawy nie zgodził się drugi oferent, występujący 
o przejęcie wszystkich ośrodków zdrowia. Nie zrozumiałe jest na jakiej podstawie 
tego żąda skoro umowa przyrzeczona na dzierżawę wszystkich ośrodków zdrowia 
spółce została wypowiedziana. Radna powiedziała, że istnieje obawa w sytuacji, gdy 
jeden oferent otrzyma cesję kontraktu na całość to może nie dopuścić do rozwinięcia 
działalności przez drugiego oferenta. 
Radny Jacek Pamuła powiedział, że została wcześniej podjęta decyzja o przejęciu 
służby zdrowia przez dwa podmioty. Dwa ośrodki zdrowia miałby przejąć P. Szoja, 
jeden ośrodek spółka „Radomed”. Obecnie, aby p. Szoja mógł wystąpić o kontrakt 
musi mieć zapewnienie dzierżawy dwóch budynków, ale związku z tym , że nie 
będzie miał cesji kontraktu, będzie musiał zebrać deklaracje pacjentów. Żeby to 
zrealizować Rada musi podjąć jakaś decyzję, że zapewnienie tych dzierżaw zostanie 
wykonane.  
Radna Marzena Garbacz oznajmiła, że dzisiejszy projekt uchwały powinien zostać 
zmieniony poprzez zobowiązanie Wójta do udzielenia dzierżawy ośrodków p. Szoji.  
Z - ca Wójta Małgorzata Nowak wyjaśniła, że uchwała zawiera tylko te punkty które 
narzuca ustawa. Uchwała była konsultowana ze związkami zawodowymi, radą 
społeczną. Obecnie niczego nowego nie można w niej dopisywać.  
Wójt powiedział, że można zawrzeć umowy dzierżawy z p. Szoją, ale należy mieć na 
uwadze ośrodek zdrowia w Radomyślu, który postanie jako publiczny i który jest 
najbardziej deficytowy. Spółka „Radomed” może w takim przypadku wycofać się z 
przejęcia ośrodka w Radomyślu.  
Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że wobec tak trudnej sytuacji grożącej 
nawet brakiem zapewnienia opieki medycznej na terenie całej gminy nie należy 
dokonywać zmian w służbie zdrowia, pozostawiając ją w formie publicznej tak jak 
dotychczas.  
Radny Stanisław Rybak powiedział, że proces likwidacji ma zostać przedłużony do 
31 lipca br. Zapytał gdzie po świadczenia medyczne mają udawać  się pacjenci, 
którzy niedawno złożyli deklaracje do P. Szoji. 
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Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak wyjaśniła, że pacjenci będą mieć zapewnioną 
opiekę, obwiązują bowiem deklaracje złożone wcześniej. P. Nowak zwróciła się z 
pytaniem do P. Szoji czy podtrzymuje wersję bycia podwykonawcą spółki 
„Radomed” na  okres do dwóch miesięcy.  
P. Szoja powiedział, że może być podwykonawcą spółki do dwóch miesięcy zgodnie 
z ustaleniami zawartymi w notatce urzędowej z dnia 8 marca br. Oznajmił, że jest w  
stanie dotrzymać realizacji podjętych ustaleń.   
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że obecnie najważniejszym jest podjęcie 
dzisiejszej uchwały, aby mieć czas na kontynuację procesu likwidacji i podjęcie 
stosownych  działań w celu rozwiązania problemu.  
P. Anna Typiak z GSPZOZ zapytała czy zaproponowany termin likwidacji może 
zostać zmieniony i czy jest zgodny z przepisami. 
Radca prawny Elżbieta Hyjek - Czerkies powiedziała, że termin można zmienić, ale 
musi być  zgodny z ustawą o działalności leczniczej tzn. proces likwidacji nie może 
trwać dłużej niż 12 miesięcy. W ciągu tego okresu Rada może zmieniać dowolnie 
termin trwania likwidacji.  
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę na odnalezienie i przedstawienie 
przepisu ustawy o działalności leczniczej potwierdzającego słowa radcy prawnego.  
Po przerwie Z-ca Wójta odczytała przepis ustawy o działalności leczniczej tj. art. 60 
ust. 4  który brzmi: „Okres od dnia otwarcia likwidacji do dnia jej zakończenia nie 
może być dłuższy niż 12 miesięcy. W przypadku wydania rozporządzenia, 
zarządzenia albo uchwały, o których mowa w ust. 2, nie można przedłużać terminu 
zakończenia likwidacji.” 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś ma uwagi co do terminu  przedłużenia 
procesu likwidacji GSPZOZ określonego na dzień do 31.07.2013r. 
Radny Jan Ziemniak zapytał czy przedłużenie procesu likwidacji do 31 lipca br. 
będzie właściwe, że względu na to, iż miesiąc lipiec to okres wakacyjny i urlopowy, 
co może skutkować utrudnieniem w pracy w tej sprawie osób, w tym pracowników 
na wyższych szczeblach.  
Wójt Gminy przyznając radnemu rację zaproponował skrócenie procesu likwidacji 
GSPZOZ do 30.06.2013r. Powiedział, że ten okres powinien wystarczyć na 
rozstrzygnięcie sprawy.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję Wójta. 
W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 14 głosów „za” (w trakcie 
głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XIX/152/12 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 29 
listopada 2012r. w sprawie likwidacji Gminnego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem.  
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XXII/177/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.VI/2. Godz.1205  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zgłoszenia sołectwa do Podkarpackiego 
Programu Odnowy Wsi na lata 2011-2016 przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Wójt zaproponował do udziału w programie sołectwo Witkowice, które jako jedyne 
zgłosiło swoją kandydaturę, spełniające warunki określone w programie. Wójt 
ponadto zaproponował na gminnego koordynatora programu  pracownika gminy – 
Izabelę Szałaj. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie projektu uchwały, w tym 
zgłoszone propozycje Wójta. 
W głosowaniu projekt uchwały wraz z zgłoszonymi propozycjami został przyjęty – 
14 głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/178/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/3. Godz. 1210 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie włączenia Gminnego Przedszkola 
Publicznego w Radomyślu nad Sanem do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem  
przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Wójt poinformował, że włączenie przedszkola do zespołu zmierza do racjonalnego 
administrowania. Podjęcie takiego działania wpłynie na sprawniejsze zarządzanie 
poprzez efektowniejsze wykorzystanie potencjału nauczycieli i pracowników obsługi. 
Jeden pracodawca dla nauczycieli pozwoli na efektywne wykorzystanie kwalifikacji 
kadry pedagogicznej. Istnieje również możliwość organizowania doraźnych 
zastępstw przez nauczycieli z wymaganymi kwalifikacjami oraz korzystania z usług 
logopedy i pedagoga. Wójt powiedział, że włączenie nie spowoduje żadnych 
radykalnych zmian w życiu społeczności obu placówek, nie jest też związane z 
redukcją zatrudnienia pracowników pedagogicznych jak i obsługi, ponieważ obecna 
liczba nauczycieli i pracowników obsługi jest niezbędna do funkcjonowania 
przedszkola. Nie planuje się także likwidacji ani łączenia kuchni ze względu na 
specyfikę i warunki lokalowe. Wójt nadmienił, iż Dyrektor Zespołu Szkół otrzyma 
zgodę na powołanie swojego zastępcy. Ponadto w związku z planowanym objęciem 
sześciolatków obowiązkiem szkolnym włączenie przedszkola do zespołu pozwoli na 
pełne rozpoznanie ucznia już od przedszkola, pierwszej klasy szkoły podstawowej aż 
do ukończenia gimnazjum.  
Zabierając głos Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego w Radomyślu nad 
Sanem Agnieszka Rybak powiedziała, że jedno przedszkole publiczne na terenie 
gminy powinno istnieć. Przedszkole w Radomyślu dobrze funkcjonuje od kilkunastu 
lat jako samodzielna jednostka, z odrębnym dyrektorem. O propozycja włączenia 
przedszkola w struktury szkoły była zaskoczeniem. Poinformowano o tym 
zamierzeniu dość późno. Dopiero spotkanie odbyte ostatnio z wójtem gminy 
pozwoliło na zyskanie większej ilości informacji. Opinia rady pedagogicznej 
przedszkola o projekcie uchwały dot. połączenia przedszkola z zespołem szkół była 
negatywna, ponieważ po przeanalizowaniu wydatków przedszkola, połączenie nie 
przyniesie oszczędności. Struktura zatrudnienia zostanie taka sama. Jedynie zostałby 
powołany z-ca dyrektora Szkoły. P. Rybak nadmieniła, że przedszkole jest jednostką 
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nie feryjną, pracującą w okresie ferii, wakacji, czy międzyświątecznym.  W 
odróżnieniu od szkoły gdzie prowadzone jest dożywianie, w przedszkolu prowadzone 
jest całodzienne wyżywienie z trzema posiłkami, które przygotowują dwie kucharki. 
Obecnie w przedszkolu jest 51 dzieci, z czego z wyżywienia korzysta 45.  Opłata za 
całodzienne wyżywienie jest niska, nie obciążająca zbytnio rodziców i wynosi 3,5 zł 
na dziecko. Poza tym brak jest połączenia ze szkołą, jednostki mają oddzielne 
wejścia. Współpraca z dyrektorem szkoły, który jest administratorem całego 
budynku,  układa się bardzo dobrze. Wszelkie sprawy są uzgadniane z dyrektorem. 
Bardzo dobrze układa się również współpraca nauczycieli przedszkola z 
nauczycielami z klas 1-3, które przejmują dzieci z przedszkola. Brak jest więc 
powodów do włączenia przedszkola do szkoły. Być może w przyszłości przedszkole 
przejmie stowarzyszenie, ale aktualnie przedszkole funkcjonuje bardzo dobrze, o 
czym świadczy także fakt korzystania z usług placówki dzieci spoza obwodu 
szkolnego, czy gminy.  
Dyrektor Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem  Marek Pater przedstawił opinię 
rady pedagogicznej szkoły, która również była negatywna. Argumenty były zbieżne z 
tym co przedłożyła Dyrektor Przedszkola. P. Pater powiedział, że w przypadku 
połączenia musiałby być powołany wicedyrektor, który będzie się zajmował 
sprawami przedszkola. Jest to konieczne ze względu na inną specyfikę 
funkcjonowania szkoły i przedszkola. Dyrektor potwierdził bardzo dobrą współpracę 
i komunikację między placówkami. Dyrektor przyznał, że brak jest argumentów 
przemawiających za włączeniem przedszkola do zespołu szkół, nie mniej jednak 
decyzja w tej sprawie będzie należała do Rady Gminy.  
Radny Stanisław Kosiński oznajmił, że skoro jest wola dyrekcji szkoły i przedszkola, 
aby postawić funkcjonowanie przedszkola w obecnym stanie to należy się przychylić 
do tego zdania. 
Radny Jacek Pamuła powiedział, że po wysłuchaniu informacji i stanowisk powinien 
zagłosować przeciw uchwale, ponieważ brak jest uzasadnienia i powodów 
przemawiających za połączeniem. Zmiana nic nie wniesie. Nie ma sensu łączyć 
dwóch jednostek działających  na odmiennych zasadach, a o ewentualnym 
przekazaniu w przyszłości funkcjonowania przedszkola stowarzyszeniu będzie  
decydować Rada Gminy.  
Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowała projekt uchwały, pozostałe komisje 
wstrzymały się od głosu. 
Ze względu na brak dalszych głosów na temat przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził  jego przegłosowanie. 
W głosowaniu projekt uchwały nie został przyjęty – 0 głosów „za”, 9 głosów 
„przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących”. 
 
Ad. VI/4. Godz.1233 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Radomyśl nad Sanem 
przedłożyła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
P. Dudzińska powiedziała, że w związku z niepodjęciem uchwały w sprawie 
włączenia Gminnego Przedszkola Publicznego w Radomyślu nad Sanem do Zespołu 
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Szkół w Radomyślu nad Sanem, należałoby dokonać wykreślenia w rozpatrywanym 
projekcie w § 1 w pkt 1) o treści: „Zespół Szkół w Radomyślu nad Sanem - Gminne 
Przedszkole Publiczne w Radomyślu nad Sanem” zdania „Zespół Szkół w 
Radomyślu nad Sanem”.  
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie projekt uchwały wraz ze zgłoszoną propozycją.  
W głosowaniu projekt uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty - 15 
głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/179/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/5. Godz.1235 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. 
„Fascynująca nauka w Radomyślu nad Sanem” współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – Priorytet 
IX, Działanie 9.1 przedstawił Dyrektor Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem  
Marek Pater. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały  został przyjęty – 15 głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/180/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/6. Godz.1243 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem 
do realizacji w 2013 roku projektu pn. Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad 
Sanem” w ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – 
Wojtala. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie (w trakcie głosowania nieobecny był radny Jerzy Gorczyca). 
Uchwała Nr XXII/181/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/7. Godz.1250 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie likwidacji Zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Radomyślu nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 
Uchwała Nr XXII/182/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/8. Godz.1255 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Radomyśl nad Sanem, 
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udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z 
tych przystanków przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej 
Magdalena Grębowiec. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - 
jednogłośnie (w trakcie głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 
Uchwała Nr XXII/183/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/9. Godz.1300 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia stawki opłaty za korzystanie przez 
operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Referatu 
Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 
P. Grębowiec nadmieniła, że Wójt Gminy zaproponował stawkę opłaty za 
korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych w 
wysokości 0,05 zł, 
Innych propozycji stawki nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaproponowaną stawkę. 
W głosowaniu propozycję stawki przyjęto jednogłośnie  – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały wraz z przyjętą stawką. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za”. 
Uchwała Nr XXII/184/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka. 
 
Ad. VI/10. Godz.1302 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości tej opłaty oraz stawki za 
pojemnik o określonej pojemności przedstawiła Kierownik Referatu Podatków 
Danuta Chamera. 
P. Danuta Chamera podała propozycje stawek opłat zgłoszonych przez Wójta Gminy. 
1). W przypadku zbierania odpadów w sposób nieselektywny wysokość miesięcznej 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa 
domowego wynosiłaby:  
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 1-2 osoby – 28 zł 
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 3 osoby i więcej – 30 zł 

2). W przypadku zbierania odpadów w sposób selektywny wysokość miesięcznej 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa 
domowego wynosiłaby:  
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 1-2 osoby – 16 zł 
- dla gospodarstwa domowego zamieszkałego przez 3 osoby i więcej – 18 zł 
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Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Radny Stanisław Kosiński zawnioskował o przyjęcie miesięcznej stawki opłaty za 
selektywne gospodarowanie odpadami komunalnymi od jednego gospodarstwa 
domowego w wysokości 13 zł. tj. stawkę ustaloną przed wejściem w życie 
nowelizacji  ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.  
Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, iż są przypadki występowania na terenie 
gminy gospodarstw domowych znajdujących się w trudnej sytuacji bytowej i 
finansowej. Ponadto zdarza się, że w gospodarstwie mieszka np. tylko jedna osoba 
dodatkowo starsza i schorowana. Radny wyraził zdanie, że należałoby zastanowić się 
nad wprowadzeniem zniżek stawek dla tych gospodarstw, ponieważ mogą nie 
podołać sporemu obciążeniu finansowemu.  
W dalszej części obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie 
propozycje stawek opłat Wójta Gminy i wniosek radnego Stanisława Kosińskiego. 
W głosowaniu za propozycją stawek opłat zgłoszonych przez Wójta Gminy 
głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu ( dołączył Przewodniczący 
Rady Gminy). 
Za wnioskiem radnego Stanisława Kosińskiego głosował 1 radny. 
Przejmując prowadzenie obrad Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały wraz z przyjętymi stawkami. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 3 głosy 
„wstrzymujące”. 
Uchwała Nr XXII/185/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/11. Godz.1314 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości przedstawiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przedstawionym projektem uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XXII/186/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/12. Godz.1316 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przedstawiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XXII/187/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI/13. Godz.1319 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Radomyśl nad Sanem  przedstawiła Kierownik 
Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przedstawionym projektem uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” - 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/188/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/14. Godz.1321 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Radny Bolesław Puka zapytał czy jest logiczne ustanawianie funduszu sołeckiego, 
skoro ogranicza się środki na  realizację zaplanowanych przez sołectwo zadań w 
ramach funduszu.  Powiedział, że jest za wprowadzeniem funduszu, ale nie należy 
ograniczać możliwości w działalności sołtysów. 
Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że kwota podatków zbieranych przez 
sołtysów powinna być w całości do dyspozycji sołectw. Podatki wpływają do 
budżetu gminy, a w sołectwach nie realizuje się żadnych inwestycji. Co do funduszu 
sołeckiego radny oznajmił, że te środki powinny być do dyspozycji sołectwa w ciągu 
całego roku, również w końcowym jego okresie, kiedy to pojawiają się  potrzebne 
sprawy do realizacji. 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga powiedziała, że przepisy ustawy o finansach 
publicznych nie zezwalają na przekazywanie zebranych kwot z podatków 
bezpośrednio sołectwom. Skarbnik nadmieniła, że nigdy nie było przypadku 
realizacji w danym sołectwie w 100 % zaplanowanych zadań  w ramach funduszu 
sołeckiego. Wykonanie kształtuje się na poziomie około 70 %, z czego 30 % zostanie 
zwrócone do budżetu gminy. Ważne zadania np. remont dróg realizowane są w 
100%. Ponadto nie wszystkie inwestycje zaplanowane przez dane sołectwo zgodnie z 
ustawą o funduszu sołeckim mogą być wykonane.  
Wobec braku dalszych głosów na temat przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie ( w 
trakcie głosowania nieobecni byli radni – Małgorzata Krawiec i Tomasz Budziło). 
Uchwała Nr XXII/189/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/15. Godz. 1330 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XXII/190/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/16. Godz. 1339 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2013 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Stałe.  
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przedstawionym projektem uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/191/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/17. Godz. 1344 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 
Radomyśl nad Sanem na 2013 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward 
Wermiński. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński odnosząc się do planu pracy Rady Gminy 
wyraził zdanie, że termin rozpatrzenia tematu bezpieczeństwa przeciwpowodziowego 
i przeciwpożarowego na terenie gminy zaplanowany na kwiecień jest zbyt późny. Tą 
sprawą należało zająć się na dzisiejszej sesji ze względu na zbliżające się roztopy 
dużych pokładów śniegu, które mogą spowodować zagrożenie powodziowe. Ponadto 
nadciągająca wiosna będzie się wiązać z wypalaniem traw, również stwarzające duże 
zagrożenie.  
Radny Bolesław Puka zwrócił uwagę, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i 
Rolnictwa, której jest członkiem, jest ograniczona liczbowo w porównaniu do 
składów innych komisji. Powiedział, że można by się zastanowić na 
dokooptowaniem jeszcze jednej osoby do komisji.  
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 
zarządził głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty –15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/192/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/18. Godz. 1350 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2013 rok przedstawił 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Pasztaleniec.  
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Nie wniesiono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 
uchwały. 
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W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXII/193/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. VI/19. Godz. 1352 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/159/2012 Rady 
Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie zbycia 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawiła Kierownik Referatu 
Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec. 
P. Grębowiec poinformowała, że po podjęciu uchwały w trakcie wykonywania 
czynności administracyjnych okazało się, iż część działki planowanej do sprzedaży w 
drodze przetargu jest zagospodarowana przez właściciela sąsiedniej działki w drodze 
przygrodzenia. Osoba ta zwróciła się o możliwość nabycia nieruchomości 
przygrodzonej na poprawę warunków zagospodarowania. P. Grębowiec nadmieniła, 
że w gminie jest tendencja ułatwiania nabycia przygrodzonych nieruchomości.  
Obecnie jest potrzeba uchylenia uchwały o sprzedaży  w celu uregulowania stanu 
prawnego użytkowanej części działki.  
Komisje Stałe nie rozpatrywały przedstawionego projektu uchwały.  
Zabierając głos radny Jan Ziemniak powiedział, że wynika z tego, iż osoby które 
przygrodziły część tej działki nabędą ją bez przetargu. Przypadków przygrodzeń na 
terenie gminy jest bardzo dużo i każdy może się zgłosić o nabycie w ten sposób 
przygrodzonej działki.  Jest to przyzwolenia na bezprawne działanie. Należało się 
zastanowić czy nie nakazać rozbiórkę ogrodzenia. Radny wyraził zdanie, że dziwnym 
jest fakt, iż w chwili podejmowania uchwały nie było wiedzy o gospodarowaniu 
przez osoby fizyczne części działki, która miała być sprzedana.  
P. Grębowiec powiedziała, że  w tym konkretnym przypadku sytuacja już zaszła.  W 
każdej miejscowości częste były przypadki sprzedaży przygrodzonych nieruchomości 
bez przetargu na poprawę warunków zagospodarowania. To nie jest pierwszy taki 
przypadek. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz nadmienił, że osoby które chcą nabyć przygrodzoną 
nieruchomość mogliby skorzystać z prawa zasiedzenia i w tej sytuacji gmina nie 
otrzymałaby żadnych środków z tego tytułu. Należy ułatwiać ludziom uregulowanie 
stanu prawnego i nabywanie nieruchomości, które wcześniej zostały przygrodzone. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 2 głosy 
„wstrzymujące”. 
Uchwała Nr XXII/194/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VII. Godz. 1402 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu mieszkańcowi sołectwa Kępa Rzeczycka  
P. Mieczysławowi Krawiec. P. Krawiec przypomniał, że rok temu na sesji Rady 
Gminy przedstawił problem z wykupieniem przez niego części działki w Kępie 
Rzeczyckiej. Nadmienił, że sprawa toczy się od wielu już lat i do dnia dzisiejszego 
nie rozstrzygnęła się. W tym temacie złożył Przewodniczącemu odpowiednie 
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dokumenty. Wyraził nieukontentowanie i żal w związku z brakiem odpowiedzi i 
reakcji w sprawie. Wystąpił w związku z tym o zwrot dokumentacji.  
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że po wstępnym rozeznaniu sprawy 
okazało się jest to skomplikowany temat. Są czynione dalsze starania o wyjaśnienie 
problemu. Sprawa jest w toku. Zgodnie z prośbą złożone dokumenty zostaną 
zwrócone P. Krawcowi. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ostatnimi kontrolami 
stanu technicznego budynków mieszkalnych przeprowadzanymi przez nadzór 
budowlany , w szczególności będących własnością sołtysów  i zapowiedzią kolejnych  
zostało wystosowane zaproszenie na dzisiejszą sesję do Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego w Stalowej Woli celem przedłożenia informacji i złożenia 
wyjaśnień na temat konieczności przeprowadzanych kontroli.  
W odpowiedzi  poinformowano, że ze względu na nadmiar obowiązków Powiatowy 
Inspektor Nadzoru Budowlanego nie może przybyć na sesję. 
Sołtys sołectwa Chwałowice Adam Majewski odnosząc się do realizowanych 
kontroli przypomniał, że kilka lat wstecz również budynki sołtysów były poddawane 
kontroli. Jest to niezrozumiałe, dlaczego  obecnie ponownie kontrolowani są tylko 
sołtysi. Sołtys wyraził zdanie, że kontroli powinny być poddawane budynki w złym 
stanie technicznym, nie nadające się do zamieszkania, zagrażające bezpieczeństwu.    
Sołtys sołectwa Łążek Chwałowski Edward Pałka nadmienił, że uzyskanie żądanych 
zaświadczeń o sprawności działania wszelkiego typu instalacji wiąże się z sporym 
kosztem. Powinno zostać wyjaśnione dlaczego wyłącznie sołtysi poddawani są 
okresowym kontrolom.  
Radny Jan Ziemniak powiedział, że nie można mieć pretensji do nadzoru 
budowlanego o konieczność przeprowadzania okresowych kontroli, ponieważ 
przepisy prawa nakazują, aby właściciele budynków posiadali aktualne okresowe 
protokoły z przeglądów technicznych instalacji. Nadzór jedynie realizuje zapisy 
ustawy. 
Radna Małgorzata Krawiec przypomniała, że w ubiegłym roku odbyło się spotkanie z 
przedstawicielami kół łowickich, którzy zobligowali się do zapewnienia w tym roku 
dla chętnych mieszkańców środków odstraszających dziką zwierzynę. Zapytała czy 
jest to obecnie realizowane?  
Wobec braku informacji w tym temacie Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, 
aby tą sprawą zajęła się merytoryczna Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa.  
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że priorytetem dla gminy 
powinno być zapewnienie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego. Zbliża się okres 
wiosenny, czas roztopów śniegu i realne jest zagrożenie powodziowe. Jednak w 
kierunku poprawy sytuacji w zakresie przeciwpowodziowym nic się nie realizuje. 
Gmina nie czyni starań, aby poprawić stan wałów czy dróg przeciwpowodziowych.  
Sołtys sołectwa Witkowice Natalia Witas poruszyła temat funduszu sołeckiego. 
Wyraziła zdanie, że przepisy w tym zakresie powinny zostać zmienione. Szczególnie 
nietrafiony jest zapis mówiący o konieczności wykonania planu zadań już we 
wrześniu na następny rok, bowiem w trakcie roku mogą wypaść nowe konieczne 
zadania do realizacji. Tym bardziej, że w trakcie roku nie można dokonywać zmian w 
planie. 
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Radny Stanisław Kosiński wystąpił o udzielenie przez gminę wsparcia formalnego 
dla budowy uzdrowiska w Lipie, ponieważ powstanie inwestycji uzdrowiskowej 
będzie korzystne również dla mieszkańców naszej gminy. Powiedział, że wedle jego 
wiedzy inne gminy jak również powiat zaangażowały się w tę inicjatywę udzielając 
dużego poparcia. Ponadto radny powiedział, że należałoby rozpropagować, 
zorganizować i uczcić obchody  40 – lecia gminy Radomyśl, które wg niego 
przypadają w 2014r.  
 
Na sesji zgłoszono następujące wnioski: 
Wniosek zgłoszony przez radnych: Małgorzatę Krawiec, Marzenę Garbacz i 
Jana Ziemniaka: 
1. „Wnioskujemy o zatrudnienie osoby prowadzącej świetlicę w Woli Rzeczyckiej. 
Do marca 2013r. była zatrudniona pani na staż, której umowa się skończyła. W 
czasie jej pracy codziennie w świetlicy w zajęciach uczestniczyło bardzo dużo dzieci, 
co przemawia za działalnością tej placówki. Jeśli byłaby możliwość zatrudnienia tej 
samej osoby społeczność byłaby „za” gdyż w swej pracy sprawdziła się bardzo 
pozytywnie.” 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Jacka Pamułę: 
2. „ Wybudować oświetlenie uliczne w kierunku posesji P. Wermińskiego Leonarda i 
Trybla Eugeniusza. Na w/w odcinku usytuowanych jest 10 posesji. W bezpośrednim 
sąsiedztwie drogi znajdują się zbiorniki wodne oraz dwa przepusty i mostek, które 
powinny być oświetlone w porze nocnej ( w godzinach przemieszczania się 
mieszkańców). 
3. „ Dokonać remontu pozimowego drogi gminnej Rzeczyca Okrągła – Kępa 
Rzeczycka (liczne przełomy) oraz drogi w m. Rzeczyca Okrągła na wysokości 
posesji P. Kołodzieja Stefana (połączenie dwóch odcinków wykonanych w 2009r. i 
2010r. – przełom po zimie).  Niewykonanie w/w grozi zniszczeniem powierzchni na 
zdecydowanie większym zakresie, co spowoduje znaczne wydatki finansowe na 
generalny remont.” 
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Kazimierza Pasztaleńca: 
4. „ Proszę o interwencję odpowiednich służb będących w strukturach Gminy o 
zainteresowanie się degradacją elewacji budynku Domu Ludowego w Chwałowicach. 
Użytkownikiem tego obiektu jest GCK, jednak jest to podmiot podległy Gminie. 
1). Zadaszenie nad podjazdem dla niepełnosprawnych. 
2). Zabezpieczenie podciągu wykonanego z drzewa, jako też element ozdobny, który 
nie zabezpieczony niszczeje. 
Usterki te istnieją od czasu oddania budynku do użytku, wynika to ze złego 
wykonania jak również byle jakości projektu. Proszę o interwencję, ten widok nie 
przynosi chluby Gminie i miejscowości.” 
 
Wniosek zgłoszony przez wszystkich radnych Rady Gminy:  
5. „ Zobowiązujemy Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem do podjęcia decyzji w 
sprawie dzierżawy budynków Ośrodków Zdrowia w miejscowościach Rzeczyca 
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Długa i Antoniów na prowadzenie działalności leczniczej przez Pana Ryszarda Szoję 
na okres 2 – ch miesięcy. Umowa dzierżawy jest niezbędna celem wypełnienia 
kontraktu na działalność w ramach NFZ z podmiotem prowadzącym działalność.” 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 
6. „ Wystąpić Wojewódzkiego Zarządu Dróg z zapytaniem kiedy będzie realizowana 
ścieżka rowerowa na terenie naszej gminy  z programu unijnego. Z mojego 
rozeznania wynika, że jest już opracowana  dokumentacja techniczna . W/w sprawie 
zwracali się mieszkańcy z zapytaniem na zebraniach wiejskich w 2012 i 2013r. 
Obecny stan ruchu na drodze wojewódzkiej pomiędzy Żabnem a Radomyślem i 
przekraczanie nadmierne prędkości przez kierujących pojazdami są bardzo 
niebezpieczne dla mieszkańców Żabna.” 
7. „ Wnioskuję o dokonanie komisyjnych oględzin kostki brukowej na parkingu 
przez Domem Ludowym  w Żabnie. Położona kostka brukowa kruszy się i ulega 
zniszczeniu”. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
8. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej  - 3 km.” 
9. „ Budowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 
10. „Budowa drogi Chwałowice – Łążek.” 
11. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej koło stadionu w Chwałowicach – 900m.” 
12. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni do Pana Szeligi.” 
13. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 

– 700m.” 
14. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej na Grudzę – 300m.” 
15. „Budowa drogi przeciwpowodziowej w Popowicach od Pana Tysa w stronę wału 

– 500m.” 
16. „ Budowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 
17. „ Budowa oświetlenia: Chwałowice – Grudza – 690 m, koło stadionu – 400 m., 

na Nowej Wsi – 500 m, w Podedworze – 500 m. na Wygodzie – osiedlu – 500 m.” 
18. „ Odmulenie kanału A od Chwałowic do Janiszowa i od kanału A w stronę 

jeziora i od jeziora w stronę wału.” 
19. „Utwardzić drogę na osiedlu na Wygodzie – 800m.” 
20. „ Budowa przystanków w Chwałowicach – 4 sztuki”. 
 
Ad. VIII. Godz. 1450 
Na tym zakończono obrady XXII sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 


